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I tt kezdődik a második fejezet. Nyugodtan 
nevezhetnénk a „borzalom idejének”. Az 
árverés lezajlott, igaz Évát, mint tulajdo-
nost nem értesítették az időpontról. Ma-

napság már szinte megszokott, de akkoriban 
még új volt, hogy az árverést „véletlenül” egy 
olyan vállalkozó nyerte, akinek kétajtós szek-
rény méretű, ritka hajú „kollégái” már másnap 
kitessékelték a kétgyermekes családot otthoná-
ból. Még egy közjegyzőt is szereztek gyorsan, 
aki előtt, hátában a kopasz, kigyúrt „költöz-
tetőkkel” Éva aláírta, hogy a gyors kiköltözés 
„szándékával megegyező” volt. 

Ezután az akkori polgármestertől szociális 
önkormányzati bérlakást igényeltek, amit meg is 
kaptak hat hónapra. A lakás azonban egy mind-
össze 28 négyzetméteres garzon, ami nagyon ki-

csinek bizonyult hármójuknak. De legalább fedél 
volt a fejük felett. A családnak éveken keresztül 
kellett kérvényeket írniuk, hogy ne vegyék el 
tőlük a lakást. Négy évig tartott a létbizonyta-
lanság, aztán végre határozatlan időre írták alá 
a bérleti szerződést. A lakás viszont még mindig 
csak egy szobából és egy kis fürdőből állt. Hiába 
próbáltak nagyobb lakásért folyamodni, örültek, 
hogy ezt a garzont megtarthatták.

A helyzet 2007-ben megváltozott. Éva egy 
közmeghallgatás után megkereste Riz Levente 
polgármestert, és megosztotta vele élete kál-
váriáját. A folyamatos kérelmek, igénylések 
végre célba értek. Sikerült lakást találni, egy 
lakócsere folytán. Így idén ősszel a polgármes-
ter kiutalt a családnak egy kétszobás lakást, 
amiben már kényelmesen élhetnek. Most a 
felújítás zajlik az új lakásban, hamarosan köl-
tözhetnek. Éva elmondta, hogy kilábalásuk a 
bajból a polgármestermek és segítőkész kollé-
gáinak az érdeme. Hozzátette: ha lehet, ezúton 
is köszönetet mond életminősége változásá-
ért. Az öröm mellett azonban még mindig ott 
a keserű érzés: mindaz, amin keresztülment, a 
mai napig élő lelki megrázkódtatás, amit talán 
sosem tud elfeledni.
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Éva kálváriája tíz évvel ezelőtt kezdődött

48 EZER FORINT MIATT 
elárverezték a feje fölül lakását
Egy elszámolási vita fajult a saját tu-
lajdonú kétszobás keresztúri lakásuk 
elárverezéséhez. Történt ugyanis, hogy 
1998-ban Éváék beszereltették a saját 
vízórát, amely alapján külön fizet-
ték saját vízdíjukat. Ám a társasházat 
gondozó önkormányzati cég, a Lakás 17 
Kft., amelyet akkoriban Devánszkiné dr. 
Molnár Katalin, későbbi polgármester 
vezetett, továbbra is hozzászámolta a 
vízátalányt a közös költséghez. Az egész 
vita mindössze 48 ezer forintról szólt. 
Egy időre csend lett, mígnem a Lakás-17 
Kft. az átalány nemfizetése miatt bíróság 
elé citálta Évát, aki kapott egy bírósági 
határozatot, hogy köztartozás miatt 
lakását árverésre bocsátják. 

AA szlogen Albert Schweitzer 
gondolata. Ez a mondat  
1997 óta a Szociális Mun-
ka Napjának jelmondata. 

Minden évben november 12-én Minden évben november 12-én 
ünneplik azokat, akik a szociális ünneplik azokat, akik a szociális 
ellátásban dolgoznak. Felelősellátásban dolgoznak. Felelős-
ségteljesen, alázattal segítik az ségteljesen, alázattal segítik az 
elesetteket, az arra rászorultakat. elesetteket, az arra rászorultakat. 
A kerületi önkormányzat a A kerületi önkormányzat a ViViV -
gyázó Sándor Művelődési Házgyázó Sándor Művelődési Ház-
ban köszöntötte az ágazat kerüban köszöntötte az ágazat kerü-
leti dolgozóit, ahol Riz Levente, leti dolgozóit, ahol Riz Levente, 
Rákosmente polgármestere, és Rákosmente polgármestere, és 
Almásy Judit, az ELAlmásy Judit, az ELTAlmásy Judit, az ELTAlmásy Judit, az EL E Szociális 
Munkás Képző Munkás Képző Tanszékének adTanszékének adT -
junktusa beszélt a pótolhatatlan junktusa beszélt a pótolhatatlan 

munkáról, amit kollegáik nap 
mint nap végeznek. 

Idén a „Szociális ágazatban 
végzett kimagasló teljesítmé-
nyért” díjat Gerő Zoltánné ügy-
intézőnek ítélte Rákosmente kép-
viselő-testülete, gyermekvédelmi 
és a szociális ágazatban végzett 
több évtizedes odaadó, embersé-
ges, áldozatos és magas színvona-
lú munkája elismeréseként. 

A nyugdíjba vonult dolgozók 
köszöntése után Darabos Geor-
gina adta elő Lázár Ervin: A hét-
fejű tündér című versét, majd ezt 
követően a Strófa-trió zenés iro-
dalmi műsora következett. Pécsi

„„Felelõsek vagyunk 
mindenért”mindenért”
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Békés karácsonyt és boldog új évet 
kívánunk minden kedves vendégünknek!

Savas akkumulátorok, szárazelemek, 
fényforrások, festékmaradékok és 
még sokféle veszélyes hulladék ke-
rült a helyére november 15-én.

A szelektív hulladékgyűjtés a 
globális felmelegedés idején egyre 
fontosabbá válik. A rengeteg rek-
lámnak, felhívásnak hála, ma már 
nemcsak a nagyobb gyárak és üze-
mek gyűjtenek szelektíven hulla-
dékot. A kerületi önkormányzat is 
ráérzett ennek fontosságára, ezért 
november 15-én ingyenes veszé-
lyeshulladék-gyűjtést szerveztek 
a Polgármesteri Hivatal parkoló-
jába. Az emberek nem kevesebb, 
mint 10 tonnányi hulladékot vit-
tek el az akcióra, a gumiabroncstól 
kezdve a használt szárazelemen át 
a kiégett neoncsövekig. Az akciót 
a sikerre való tekintettel jövőre 
többször megismétlik. Sz. B.

Tíz tonnányi veszélyes hulladék
Ismét díszkivilágításba öltözött a Pesti út

Idén is Riz Levente polgármester díszítette a kerület karácsonyfáját az Elágazáson. A tizenkét 
méter magas fát az onkormányzat ingyenes felajánlásként kapta a rákoscsabai Vasútőr utcából.méter magas fát az onkormányzat ingyenes felajánlásként kapta a rákoscsabai Vasútőr utcából.méter magas fát az onkormányzat ingyenes felajánlásként kapta a rákoscsabai V

ÜNNEPI ELÔKÉSZÜLET Rákosmentén

Mint arról korábban beszámol-
tunk, a fővárosi 2008-2010-es út-
felújítási program szanálásáról 
októberben hozott döntést a Fő-
városi Közgyűlés baloldali több-
sége. A határozat alapján nyolc 
fővárosi fenntartású kerületi út 
felújítása elmarad. Riz Levente 
polgármester a döntés után fel-

kereste az illetékes főpolgármes-
ter-helyettest és sikerült megálla-
podnia abban, hogy két kritikus 
állapotban lévő kerületi út, a Di-
adal és a Naplás út visszakerüljön 
a programba. Mindezt a Fővárosi 
Közgyűlés 2008 novemberében 
jóváhagyta, az utak felújítása így 
2010-ben megtörténik. Pécsi

Fõvárosi útfelújítási program 
– törlés törölve


